
VALİ TAŞBİLEK’İN CEP TELEFONSUZ OKUL UYGULAMASI TÜRKİYE’NİN GÜNDEMİNE GİRDİ

Gümüşhane Valisi Kamuran Taşbilek’in talimatı ile 2018-2019 eğitim öğretim
yılında Gümüşhane’deki okullarda uygulanan ve olumlu sonuçlar alınan “Cep
telefonsuz okul uygulaması” Türkiye’nin gündemine girdi.
8 Eylül 2019 Pazar günü anadolu ajansı muhabirinin sorularını cevaplandıran
Milli Eğitim Bakanı Ziya Selçuk, Gümüşhane’de, il çapında okullara telefon
getirilmesinin kaldırılmasıyla ilgili veli, öğrenci ve öğretmenlere yönelik
çalışmalar yaptıklarını belirterek, “Çok büyük ölçüde de başarılı bir çalışma
oldu. Tıpkı Gümüşhane’de olduğu gibi il çapında kampanya ya da proje
yürütülecek. Türkiye’deki bütün okullarda da bu konuda farkındalık oluşturmak
istiyoruz.” dedi.
Ziya Selçuk,
yeni çıkan yönetmelikteki cep telefonlarıyla ilgili düzenlemenin ayrıntılarına
ilişkin de değerlendirmelerde bulundu.
Okullardaki
cep telefonu kullanımının dünyada da tartışılan bir konu olduğunu, Fransa’da
önce yasaklandığını daha sonra mahkemenin bu yasağın iptal edildiğine değinen
Selçuk, Bakanlık olarak eğitim öğretimi olumsuz etkileyebilecek her türlü
faktörle ilgilendiklerini söyledi.
“Cep
telefonunun sınıflarda ders esnasında kullanılıyor olması, ‘öğrenmenin
kalitesine ilişkin olumsuz etki oluşturuyor’ dediğimiz hususlardan biri. Yeni
yönetmelikle biz tümüyle büyük bir yasak kampanyası falan açıyor değiliz. Bu
yönetmelikle okulların özerkliğine güvendiğimizi söylüyoruz. Yani diyoruz ki
‘okulda öğretmenler kurulu ne yapabilir? Bunu tartışabilir,
değerlendirebilir.” diyen Selçuk, bu konuda bu yıl Gümüşhane’de bir
çalışma yaptıklarını anlattı.
Bakan Ziya
Selçuk, söz konusu çalışmaya ilişkin şu bilgileri verdi:
“Dedik
ki ‘il çapında okullara telefon getirilmesinin kaldırılmasıyla ilgili veli
eğitimleri, öğrencilere yönelik bilinçlendirme çalışmaları yapalım,
öğretmenlerimize yönelik çalışmalar yapalım.’ Bütün ilde bu konuyla ilgili bir
algı oluşturulmasına yönelik çalışma yaptık ve çok büyük ölçüde de başarılı bir
çalışma oldu. Bunu pilot olarak yaptık. Bu sene bu konuyla ilgili il sayısında

https://gumushanedenhaber.com/vali-tasbilekin-cep-telefonsuz-okul-uygulamasi-turkiyenin-gundemine-girdi/


artış var. Bazı illerimiz ‘biz de bunu kendi ilimizde yapmak istiyoruz’
şeklinde talepte bulundu.
Bu sene kaç okulumuzun ve ilimizin olacağı önümüzdeki hafta netleşir ve bu
illerimizde de tıpkı Gümüşhane’de olduğu gibi il çapında kampanya ya da proje
yürütülecek. Fakat bu bütün Türkiye için söz konusu değil. Şimdilik sadece
istekli olan ve büyük metropollerden ziyade daha çok küçük olan illerimizle
ilgili. Hemen arkasından Türkiye’deki bütün okullarda da bu konuda farkındalık
oluşturmak istiyoruz. Yani bir yasaktan öte, bu sorunu hep birlikte ele almak
istiyoruz. Anne babaların, öğretmenlerin desteği olmadan biz bu çalışmayı
yapamayız. Dolayısıyla meseleyi biraz okullara da bıraktık. Ama bazı okullar
‘bunu biz yapmak istiyoruz’ diye talip olabilir, bazı okullar da ‘biz bu sene
hazır değiliz, seneye başlayalım’ diyebilir. Burada katı ve kategorik düzenleme
yerine daha esnek ve zamana yayılmış bir düzenlemeyi tercih ettik.”
MİLLİ EĞİTİM BAKANI ZİYA SELÇUK’UN KONU İLE İLGİLİ AÇIKLAMALARININ TAMAMINI
OKUMAK İÇİN ANADOLU AJANSI’NIN AŞAĞIDAKİ LİNKİNİ TIKLAYINIZ
https://www.aa.com.tr/tr/egitim/mebden-liselerde-cep-telefonunu-bilincli-kullan-
kampanyasi/1575953
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